
 

TÁJÉKOZTATÓ 

a két ülés közötti eseményekről, tárgyalásokról 

  

  
December 13-án: 

 A Gyűjtőklub év végi rendezvényén vettem részt. 

 Az MMG EXPRESSZ SZERVÍZ Kft. által üzemeltetett kamion szervíz ünnepélyes átadásán vettem részt. 

A cég két sikeres vállalkozó, a kunszentmártoni Katona József és a tiszaföldvári Martonosi Gábor (Exim 

Spedíció Kft.) tulajdonában lévő ingatlanban kezdte meg működését. A közel 100 millió forintos 

beruházásnak köszönhetően a Kft. 8 alkalmazottal kezdte meg a munkát. 

 Képviselő-testülete nevében köszöntöttem azon civil szervezetek tagjait, vezetőit, továbbá segítőket, 

támogatókat, akik az önkormányzati rendezvényeket aktívan segítették a 2019-es esztendőben. Ünnepi 

műsort adott Czakó Fruzsina, a Kunszentmártoni Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 3. 

osztályos tanulója, továbbá a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ Városi Óvodájának 

képviseletében a Ficánka csoport gyermekei karácsonyi műsort mutattak be. Felkészítő pedagógusok: 

Molnár Zsuzsanna és Bíró Piroska. Gratulálunk a fellépőknek! Szívből köszönjük a közösségek egész 

évben végzett munkáját! 

 

December 14-én: 

 A Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóságán Kovács József igazgató úrral 

folytattunk egyeztetést azon projektek ügyében, melyeknél a Profiter Machine Kft. a generálkivitelező. A 

probléma megoldásán folyamatosan dolgozunk. 

 A KKÖH Csépai Kirendeltségének karácsonyi rendezvényén vettem részt. 

 A MAGYAR VÖRÖSKERESZT Kunszentmártoni Területi Szervezet tartott karácsonyi ünnepséget 

jubiláló véradói számára. 

 

December 15-én: 

 Telt ház előtt került megrendezésre a „Táncdal Fesztivál anno Énekverseny” Gála műsora városunkban. A 

verseny győztese, Cseh-Niczky Nikolett és a döntősök a 60-as, 70-es évek táncdalainak örökzöld slágereit 

adták elő magas színvonalon, a közönség nagy örömére. A produkció második felében a dalokat a remekül 

játszó Fesztivál Zenekar kísérte. Az est zárásaként Poór Péter táncdal énekes szórakoztatta a nagyérdeműt. 

Szívből gratulálunk Cseh-Niczky Nikolett fantasztikus sikeréhez! Köszönöm Mindenkinek, aki az 

Önkormányzat támogatása mellet bármilyen formában segítette a rendezvény létrejöttét! 

 

December 16-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Részt vettem a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Foglalkoztatási Fórum ülésén. 

 

December 17-én: 

 Az Ipari Park Kft. TOP-os projektjével kapcsolatos kooperáción vettem részt. 

 A Jubileumi Emlékév jövő évi programjaival kapcsolatban tartottunk belső egyeztetést. 

 

December 18-án: 

 Az UniTurn Kft. Vezetésével egyeztettem közép-hosszú távú együttműködésünkről. 

 Részt vettem az Idősek Klubja karácsonyi rendezvényén. 



 Bizottsági üléseken (PGB, ESZB, ÜCIKB) vettem részt, majd rendkívüli Képviselő-testületi ülést 

tartottunk. 

 

December 19-én: 

 Részt vettem az Idősek Otthona karácsonyi rendezvényén, majd az önkormányzati óvoda adventi 

ünnepségén. 

 A Kunszentmártoni Közös Önkormányzati Hivatal munkatársainak köszöntük meg alpolgármester urakkal 

és jegyző úrral az egész éves munkát. 

 

December 200-án: 

 Boldog István országgyűlési képviselő meghívásának eleget téve részt vettem Csépán a választókerület 

polgármestereinek egyeztető megbeszélésén. 

 Az UniTurn Kft., valamint a Körös Horgászegyesület évzáró rendezvényein vettem részt. 

 

December 21-én: 

 A 2019-ben 18. életévüket betöltött fiatalokat köszöntöttem. 

 Részt vettem a Zeneiskola Karácsonyi Koncertjén, és az azt követő Fényünnepen. Gratulálok a fellépőknek, 

szervezőknek. 

 

December 28-án: 

 Részt vettem a hagyományos Óévbúcsúztató Futáson. Gratulálok Bozsik Magdolna önkormányzati 

képviselő asszonynak, a középiskola pedagógusainak, minden szervezőnek, segítőnek. 

 

December 31-én: 

 A hagyományos Főtéri Szilveszteren köszöntöttem a jelenlévőket. Elbúcsúztattuk közösen az Óévet és 

köszöntöttük az Újévet. Gratulálok a szervezőknek, segítőknek. 

 

2020. 

 

Január 6-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Január 8-án: 

 Azokat az önkormányzati pályázatokat, projekteket tekintettük át kooperációs ülésen, illetve egyeztettünk 

az előttünk álló feladatok vonatkozásában, melyekben az Ipari Kft. Projektmenedzseri feladatokat lát el. 

 

Január 9-én: 

 Hürkecz Lászlóné (Bencsik Ilona), Ica nénit köszöntöttük 90. születésnapja alkalmából. 

 A 2020-as költségvetés tervezetét egyeztettük alpolgármester urakkal, jegyző úrral, a Pénzügyi Osztály 

vezetésével. 

 

Január 10-én: 

 Szabó Zoltán alpolgármester úrral, Dr. Barna Gábor professzor úrral egyeztettük professzor úr javaslatait. 

 

Január 11-én: 

 A Körös Horgász Egyesület társadalmi munkájában vettem részt a Csenged holtágon. 

 

 



Január 13-án: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 A Benu és a Kéki gyógyszertárak vezetését fogadtuk alpolgármester urakkal a február 1-től hivatalossá váló 

működésről. Erről tájékoztattuk a lakosságot. 

 A kerékpárutas projektünk műszaki átadás-átvételi eljárását nem tudtuk lezárni az adott napon. Az előttünk 

álló feladatokat egyeztettük. 

 

Január 15-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Szakmai egyeztetetést folytattunk az idei költségvetés tervezetével kapcsolatban. 

 

Január 18-án: 

 Köszöntöttem a 2019-ben született babákat és szüleiket. 

 

Január 20-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A kerékpárutas porjektünk műszaki átadás-átvételi eljárását lezártuk. 

 A Tiszazugi Önkormányzatok Társulási ülésén vettem részt Dr. Szabó Péter alpolgármester úrral. 

 Informális ülésen egyeztettük az idei költségvetés tervezetét. 

 

Január 21-én: 

 A Szarvas Kontakt Kft. képviselőivel találkoztak intézményeink vezetői. Egyeztettük az étkeztetéssel 

kapcsolatos problémákat és megoldási javaslatokat. 

 

Január 23-án: 

 Doma István konyhatechnológus-tervező tekintette meg a Széchenyi iskolaépület melegítőkonyháját azzal a 

céllal, hogy alkalmas lehet-e főzőkonyha átalakítására. Az ott elhangzottak alapján, igen. 

 A Magyar Államkincstár Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Igazgatóságán egyeztettünk, hogy a Profiter 

Machine kft. (mint generálkivitelező) által érintett “Zöld Város” projektünket hogyan tudjuk sikeresen 

végigvinni. 

 Jegyző úrral együtt egy kereskedelmi céggel tárgyaltam (ingatlanközvetítőn keresztül) a volt CBA üzlet 

újrahasznosításának ügyében. 

 Prof. Dr. Barna Gáborral egyeztettem aktuális kérdésekben. 

  

Kunszentmárton, 2020. január 23. 

  

 Wenner-Várkonyi Attila 

 polgármester 


